

approved be subject to such cost-benefit studies, as may be deemed necessary, to avoid undue cost burdens to the livestock and meat industry.

Although some of the Commission's recommendations have not been dealt with in this interim report, it should not be construed as a total lack of agreement or acceptance but rather reflects your Committee's concern that time did not permit adequate exploration of the balance of the recommendations, such as would support comment by the Committee. Your Committee would therefore respectfully request a continuation of the order of reference or a new reference in the fall of this year for the following purposes:

(1) to review and make recommendations upon grading and other matters together with the Commission's recommendations Nos. 3, 6, 7, 8 and 11;

(2) to review the effect on the industry of transportation and prompt payment;

(3) to review the spread between producer returns and consumer prices;

(4) to review price spread at the live and carcass level between steer and heifer beef and virgin bulls;

(5) to review the actions taken by the Government in response to the recommendations of the Commission and your Committee.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issues Nos. 22, 23, 27, 28, 29, 30, 31, 32, 33, 34 and 35*) is tabled.

Respectfully submitted,

*Le président*

Robert Daudlin

*Chairman*

rentabilité, si on le juge nécessaire, avant d'appliquer les recommandations qui ont été approuvées pour éviter que l'industrie du bétail et de la viande ait à assumer des coûts injustifiés.

Que le Comité n'ait pas abordé dans ce rapport provisoire certaines des recommandations de la Commission ne signifie pas pour autant qu'il les rejette mais que le manque de temps ne lui a pas permis de les étudier suffisamment pour être en mesure de les commenter. Votre Comité demande donc respectueusement que son Ordre de renvoi soit prolongé ou qu'un nouvel Ordre de renvoi lui soit attribué à l'automne aux fins suivantes:

(1) examiner et faire des recommandations sur les recommandations nos 3, 6, 7, 8 et 11 de la Commission ainsi que sur des questions comme la classification;

(2) examiner les répercussions d'un système de transport et de paiement rapides;

(3) examiner l'écart qui existe entre les recettes au producteur et les prix au consommateur;

(4) examiner l'écart des prix sur pied et après abattage entre bouvillon, génisse et taurillon;

(5) examiner les mesures prises par le gouvernement à l'égard des recommandations de la Commission et du Comité.

Un exemplaire des procès-verbaux et témoignages s'y rapportant (*fascicules nos 22, 23, 27, 28, 29, 30, 31, 32, 33, 34 et 35*) est déposé.

Respectueusement soumis,